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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 4. oktober 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 7 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 7:

Mener ministeren, at optagelser lavet i forbindelse med kameraovervågning af fiskeriet 
kan bruges til at supplere den biologiske rådgivning?

Svar:

./. Jeg henviser til vedlagte notat fra DTU Aqua. 

Jeg er enig med DTU Aqua i, at fuld dokumentation af fiskerierne vil medføre en bety-
delig forbedring i kvaliteten af de data, der ligger til grund for bestandsvurderingerne og 
dermed i kvaliteten af den biologiske rådgivning.

Mette Gjerskov
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